



ထောက်ခံချက်- Joe Biden၊ သမ္မတ နှင့် Kamala Harris၊ ဒုတိယသမ္မတ

Voice for Refuge သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတနေရာအတွက် Joe Biden နှင့် ဒုတိယသမ္မတနေရာအတွက် Kamala Harris ကို ဂုဏ်ယူစွာဖြင့် ထောက်ခံအားပေးပါသည်။

Joe Biden သည်—အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၊ Delaware ပြည်နယ်မှ ကြာပြီဖြစ်သော ဥပဒေပြုအထက်လွှတ်တော်အမတ်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး Barack Obama လက်ထက်တွင် ဒုတိယသမ္မတတစ်ဦးဖြစ်ခဲ့သည်—ကျွန်ုပ်တို့၏ဘဝတစ်လျှောက် အရေးကြီးဆုံးသော ရွေးကောက်ပွဲတွင် ပါဝင်သည့် ဒီမိုကရက်တစ်ရွေးကောက်ခံကိုယ်စားလှယ်လောင်းဖြစ်ပါသည်။ **သမ္မတ Trump လက်ထက်တွင် ဒုက္ခသည်များအပေါ် ကျူးလွန်စော်ကားမှုများရှိခဲ့သည်။** ပြောင်ပြောင်တင်းတင်းကျူးလွန်သော လူမျိုးရေးခွဲခြားသူများ၊ အစ္စလာမ်မှန်းတီးရေး၊ နှင့် ခွဲခြားဆက်ဆံသော မူစလင်၊ အာဖရိကန်၊ ဒုက္ခသည်၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့် ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများမှသည် ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့်ကို 80% နှင့်အထက် လျှော့ချလိုက်ခြင်း၊ ကလေးများကို မိဘများထံမှ မတရားခွဲထုတ်ပစ်ခြင်းတို့အထိ Trump သည် ဒုက္ခသည်များကို မောင်းထုတ်ရန်နှင့် ၎င်းတို့၏အခွင့်အရေးများကို ရှုတ်ချရန် ရမ်းကားမှုပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ဤသည်မှာ လူသားချင်းစာနာထောက်ထားမှု အခြေခံအကြောင်းတရားကို လွန်လွန်ကျူးကျူး ရိုက်ချိုးပစ်လိုက်ခြင်းပင်ဖြစ်ပါသည်။ ဒုက္ခသည်များ၏ဘဝနှင့် ညှင်းပန်းနှိပ်စက်မှုမှ ထွက်ပြေးနေကြရသည့် လူများ၏ အကာအကွယ်ယူနိုင်စွမ်းတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့ ထောက်ခံအားပေးသော ရွေးကောက်ပွဲယှဉ်ပြိုင်သူများကို တိုက်တွန်းလှုံ့ဆော်ရမည့် အရေးပါသော လူ့ကျင့်ဝတ်ပြဿနာရပ်များဖြစ်ပါသည်။

Joe Biden ၏မှတ်တမ်း၊ ကမ္ဘာ့အမြင်နှင့် မဲဆွယ်စည်းရုံးရေးကတိပြုချက်များသည် Trump နှင့် လုံးဝကွဲပြားနေပါသည်။ Biden ၏ ဒုက္ခသည်များအတွက်ပေးသည့် ကတိကဝတ်များသည် 1980 ခုနှစ် ဒုက္ခသည်ဆိုင်ရာအက်ဥပဒေအတွက် မူလပူးတွဲအဆိုပြုတင်သွင်းသူတစ်ဦးအဖြစ် သူလုပ်ကိုင်ခဲ့သော ဆယ်စုနှစ်များဆီသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသွားစေပါသည်။ အက်ဥပဒေအားဖြင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေးအစီအစဉ်နှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်စနစ်ကို ဖော်ဆောင်ခဲ့ပါသည်။ⁱ Biden သည် အမေရိကန်၏ ကြိုဆိုလက်ခံရေး အမွေအနှစ်ကို ပြန်လည်ထိန်းသိမ်းတည်ဆောက်ရန် ကတိပြုခဲ့ခြင်းကြောင့် သူ၏ ဒုက္ခသည်ကာကွယ်ပေးရေးအတွက် အားပေးမှုနှင့် စိတ်အားထက်သန်မှုတို့သည် သူနှင့်အတူ ယနေ့ထက်တိုင် တည်ရှိနေကြောင်း ထင်ရှားပါသည်။

Biden သည် Trump ၏ မူစလင်၊ အာဖရိကန်၊ ဒုက္ခသည်၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုတို့ကို ရုပ်သိမ်းနိုင်သည့် ဥပဒေပြုရေးကို ထောက်ခံအားပေးပြီး ⁱⁱ Biden အစိုးရသည် နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်တောင်းဆိုသည့် မိသားစုများကို ကာကွယ်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ⁱⁱⁱ Trump သည် ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့်ကို 18,000 အထိ အနည်းဆုံးအနေအထားထိ ရောက်အောင် လျှော့ချလိုက်ချိန်တွင် Biden သည် ကမ္ဘာ့သမိုင်းတွင် အဆိုးရွားဆုံးသော ဖယ်ရှားပစ်ရေးကပ်ဆိုးကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းရန် သမိုင်းတင်စံနှုန်းများနှင့် အရေးပေါ်လိုအပ်ချက်နှစ်ရပ်လုံးကို ထင်ဟပ်စေရန် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့်ကို 125,000 အထိတိုးမြှင့်ရန် ရည်မှန်းထားကြောင်း ကတိပြုခဲ့ပါသည်။^{iv} ဤကတိကဝတ်သည် Obama အစိုးရ၏ ရည်မှန်းချက်ဖြစ်သော 110,000 ဝင်ရောက်ခွင့်ကို ကျော်လွန်သည့် တိုးတက်ပြောင်းလဲမှုတစ်ခုဖြစ်ပြီး နှစ်ပေါင်းများစွာ ခွဲခွာနေကြရသည့် မိသားစုများကို ပြန်လည်ပေါင်းစပ်စေနိုင်ပါမည်။^v

ပြဿနာရပ်များအပေါ်- Joe Biden v. Donald Trump

ပြဿနာရပ်	Donald Trump	Joe Biden
ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေး	ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့်ကို 18,000 အထိ 80% ဖြတ်တောက်လိုက်သည် - အနည်းဆုံးပမာဏ။ ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေးအစီအစဉ်ကို တစ်စစီဖျက်ဆီးခဲ့ပြီး မိသားစုများကို ကွဲကွာစေ၍ လူအများကို ဘေးအန္တရာယ်ရှိစေခြင်း။ ^{vi}	ပြန်လည်နေရာချထားရေးအစီအစဉ်ရေးဆွဲရန် 1980 ခုနှစ် ဒုက္ခသည်ဆိုင်ရာအက်ဥပဒေကို အဆိုပြုတင်သွင်းခဲ့သည်။ အစီအစဉ်ကို ပြန်လည်တည်ဆောက်ပြီး နှစ်စဉ် ဒုက္ခသည်ပေါင်း 125,000 ကို ကြိုဆိုလက်ခံမည်။ ^{vii}
မူစလင်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ အာဖရိကန်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ ဒုက္ခသည်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ခြင်းပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ	မိသားစုများကို ကွဲကွာစေသည့် လူ့ကျင့်ဝတ်နှင့်မလျော်ညီသော၊ ခွဲခြားဆက်ဆံသော ^{viii} ဤပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများနှင့် ၎င်းတို့အကောင်အထည်ဖော်ရေးကို တားဆီးခဲ့သည့် တရားရုံးအမိန့်များကို ပြောင်ပြောင်တင်းတင်းအလေးမထားခြင်းတို့ကို ဖန်တီးခဲ့သည်။	ဤပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများကို ဆန့်ကျင်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပြီး ၎င်းတို့ကို ရုပ်သိမ်းရန် ကတိပြုခဲ့ပါသည်။ ^{ix} ဤလူမျိုးရေးဝါဒနှင့် ခွဲခြားဆက်ဆံသော မူဝါဒများကြောင့် ဆိုးကျိုးခံစားရသူများကို လက်ခံနားထောင်ပေးသည်။
နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်တောင်းဆိုသော မိသားစုများနှင့် လူပုဂ္ဂိုလ်များ	အကာအကွယ်တောင်းခံသူများကို မောင်းထုတ်သည်၊ ကလေးများကို မိဘများထံမှ ခွဲထုတ်ပြီး နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်တောင်းခံသူများကို အသက်အန္တရာယ်ရှိသည့် စက်ဆုပ်ဖွယ်အခြေအနေမျိုးတွင် ထိန်းသိမ်းထားရှိသည်။ ^x အတင်းအကျပ် သားကြောဖြတ်ခြင်း ^{xi} နှင့် ညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခြင်းတို့အတွက် စွပ်စွဲခံထားရသည်။	နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်တောင်းခံသူများကို ကြိုဆိုလက်ခံမည်၊ မိသားစုများကို ပြန်လည်ပေါင်းစည်းပေးမည်၊ ထိန်းသိမ်းထားရေးအတွက် လူထုအခြေပြုအခြားရွေးချယ်စရာများတွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမည်ဖြစ်ပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်စနစ်အတွက် ကျင့်ဝတ်သိက္ခာနှင့် သာတူညီမျှမှုကို ပြန်လည်ထိန်းသိမ်းထားမည်။
ပြည်နယ်နှင့် ဒေသတွင်း ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေး ပိတ်ပင်တားမြစ်မှု	ပြည်နယ်များနှင့် ဒေသများအား ဒုက္ခသည်များကို ငြင်းပယ်ခိုင်းရန် စီရင်ဆုံးဖြတ်ခွင့်အမိန့်တစ်ခု ချမှတ်ခဲ့သည် (မည်သို့ပင်ဆိုစေ ကံကောင်းစွာဖြင့် တရားရုံးသည် ၎င်းကိုယာယီရုပ်ဆိုင်းထားခဲ့သည်)။ ^{xii}	ဒုက္ခသည်များအား ခွဲခြားဆက်ဆံမှုကို ငြင်းဆိုမည်ဖြစ်ပြီး ဒုက္ခသည်များနှင့် ၎င်းတို့ကို ကြိုဆိုလက်ခံသည့် အဖွဲ့အစည်းများကို အားပေးရန် ပြည်နယ်များ၊ ဒေသများနှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည်။
ယာယီအကာအကွယ်ပေးမှုအဆင့် (TPS)	နိုင်ငံသားများမှ TPS ကိုင်ဆောင်ထားသူ 300,000 ကျော်အတွက် အကာအကွယ်ပေးရေးကို ရပ်တန့်လိုက်ပြီး ၎င်းတို့အား ဘေးအန္တရာယ်ရှိသည့်အခြေအနေများသို့ အတင်းအကျပ်ပြန်လည်ရောက်ရှိစေခဲ့သည်။ အချို့သော (အားလုံးမဟုတ်) TPS ကိုင်ဆောင်ထားသူများကို တရားရုံးများမှ ကာကွယ်ပေးထားသော်လည်း Trump သည် TPS ကို ဆက်လက်တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်။	သာဘာဝကပ်ဘေးများ သို့မဟုတ် လူ့ကြောင့်ဖြစ်သော အရေးအခင်းများကြောင့် ဆိုးကျိုးခံစားရသည့် လူပုဂ္ဂိုလ်များကို ကာကွယ်ရန် TPS နှင့် ယာယီခိုလှုံ့ခွင့်ပေးခြင်း/ထွက်ခွာမှုရွှေ့ဆိုင်းထားပေးခြင်း (DE D) ကို ပြန်လည်ထိန်းသိမ်းပြီး ကျယ်ပြန့်အောင်လုပ်ဆောင်မည်။ ထိုသို့ဖြင့် သူတို့သည် မိမိတို့မိသားစု၊ အဖွဲ့အစည်းများနှင့်အတူ ကျန်ရှိနေနိုင်မည်ဖြစ်သည်။
တရားမဝင်နေထိုင်သူများနှင့် ကလေးမွေးဖွားခြင်းအတွက် ထွက်ခွာမှုရွှေ့ဆိုင်းပေးခြင်း (DACA)	DACA ကို အဆုံးသတ်ရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သည် - DACA ရရှိထားသူများကို ကာကွယ်ရန် တရားရုံးအမိန့်စာထုတ်သော်လည်း - အထောက်အထားမရှိသော လူငယ်များကို နိုင်ငံမှ ထွက်ခွာစေခဲ့ပါသည်။	DACA ကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းရန် ကတိပြုခဲ့သည်။ ထိုသို့အားဖြင့် အထောက်အထားမရှိသောလူငယ်များသည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် ဆက်လက်နေထိုင်နိုင်ပြီး ၎င်းတို့၏မိသားစုများကို တိုးမြှင့်ကာကွယ်ရန်လည်း ကတိပြုခဲ့ပါသည်။

<p>ဒုက္ခသည်များ၊ နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်တောင်းခံသူများနှင့် အခြားရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများအ ကြောင်း ပြောဆိုမှု</p>	<p>"ငါတို့ရဲ့နိုင်ငံကို ဒီလူတွေအားလုံး ကျူးကျော်ဝင်ရောက်မှာကို ခွင့်မပြုနိုင်ဘူး။ တစ်ယောက်ယောက်ဝင်လာပြီဆိုတာနဲ့ ဘယ်လိုတရားစီရင်မှု၊ တရားရေးအမှုကိုမှ မပြုလုပ်ဘဲ ချက်ချင်း သူတို့လာတဲ့နေရာကို ပြန်ပို့ရမယ်။" ကဲ့သို့ ဂုဏ်သိက္ခာမဲ့သည့် လူမျိုးရေးခွဲခြားသော စကားအသုံးအနှုန်းများကို သုံးနှုန်းသည်။^{xiii}</p>	<p>ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများကို အမေရိကန်အင်အားစုတစ်ရပ်အဖြစ် မြှင့်တင်သည်- "ယခုကမ္ဘာ့ဒုက္ခသည်များနေ့မှာ ကျွန်တော်တို့က လူတိုင်းပိုမိုပါဝင်နိုင်ပြီး ပိုမိုကြိုဆိုလက်ခံပေးတဲ့ အမေရိကန်နိုင်ငံကို တည်ဆောက်ရန်အတွက် အတူတကွရပ်တည်ပြီး ထပ်မံကတိပြုရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါဟာ ကျွန်တော်တို့နိုင်ငံရဲ့ အသက်ဝိညာဉ်ကို ပြန်လည်ထိန်းသိမ်းရမယ့်ပုံစံပဲ ဖြစ်ပါတယ်။"^{xiv}</p>
<p>အဆင့်သတ်မှတ်ချက်</p>	<p>ဒုက္ခသည်များကို အစွန်းရောက်ဆန့်ကျင်သူ</p>	<p>ဒုက္ခသည်များကို ထောက်ခံလိုလားသော ခေါင်းဆောင်</p>

ပြဿနာရပ်များအပေါ်- Kamala Harris v. Mike Pence

ပြဿနာရပ်	Mike Pence	Kamala Harris
<p>ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေး</p>	<p>ဘာသာရေးအရ ညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခံရမှုမှ ထွက်ပြေးလာသူများကို စောင့်ရှောက်မှုပေးရန် တောင်းဆိုထားသော်လည်း Trump ၏ ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့် လျှော့ချမှုကို ထောက်ခံအားပေးသည်။ Trump သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် ပြန်လည်နေရာချထားမည့် ဘာသာရေးလူနည်းစုအရေအတွက်ကို မကြိုစဖူး အနည်းဆုံးအထိ လျှော့ချခဲ့သည်။^{xv}</p>	<p>Trump ၏ ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့် လျှော့ချမှုများကို ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်ပြီး ပိုမိုများပြားသည့် ဒုက္ခသည်များ ပြန်လည်နေရာချထားရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်သည့် ဥပဒေပြုအထက်လွှတ်တော်အမတ်များမှ လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော စာတစ်စောင်ကို ရေးသားခဲ့သည်။^{xvi} လွှတ်တော်အမတ်အနေဖြင့် သူမ၏ပထမဆုံးခရီးစဉ်အဖြစ် ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်များထံသို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့သည်။^{xvii}</p>
<p>မူစလင်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ အာဖရိကန်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ ဒုက္ခသည်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများ၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်ခြင်းပိတ်ပင်တား မြစ်မှုများ၊ နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်ပိတ်ပင်တားမြစ်မှု များ</p>	<p>ဤလူကျင့်ဝတ်နှင့်မလျော်ညီသော၊ ခွဲခြားဆက်ဆံသော မူဝါဒများကို ထောက်ခံအားပေးသည်။ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်အနေဖြင့် အင်ဒီယားနားမှ ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်များကို ပိတ်ပင်တားမြစ်ရန် ကြိုးစားခဲ့သည်။^{xviii}</p>	<p>ဤသို့လူကျင့်ဝတ်မရှိသော ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများကို ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်သည်။ ဤသည်တို့ကို ရုပ်သိမ်းရန် ပူးတွဲအဆိုပြုတင်သွင်းထားသော ဥပဒေပြုရေးတစ်ရပ်ရှိပြီး ဤသည်တို့ကို အဆုံးသတ်ရန်အတွက် Biden အား အကူအညီဖြစ်စေပါမည်။^{xix}</p>
<p>ဒုက္ခသည်များ၏ အသံနှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို နားထောင်ပြီး စိတ်ဓာတ်မြှင့်တင်ပေးခြင်း</p>	<p>Trump အစိုးရ၏ စီရင်အုပ်ချုပ်မှုပုံစံဖြစ်သော အခြားနိုင်ငံမှလာသည့် ပိုမိုကောင်းမွန်သောဘဝကို ရှာဖွေနေသည့်လူများကို ရှုတ်ချဝေဖန်ခြင်းနှင့် သူတို့၏အသံများ သို့မဟုတ် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို နားမထောင်ခြင်းတို့ကို ထောက်ခံအားပေးသည်။</p>	<p>ကယ်လီဖိုးနီးယားရှေ့နေချုပ် (AG)အဖြစ် လုပ်ကိုင်ခဲ့စဉ်ကနှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အထက်လွှတ်တော်တွင် လုပ်ကိုင်ခဲ့စဉ်ကအတိုင်း ဒုက္ခသည်များနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံ့ခွင့်တောင်းခံသူများ၏ အသံများနှင့် စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို တက်တက်ကြွကြွ နားထောင်ခဲ့ပြီး ဆက်လက်နားထောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။^{xx}</p>

<p>တရားမဝင်နေထိုင်သူများနှင့် ကလေးမွေးဖွားခြင်းအတွက် ထွက်ခွာမှုရွှေ့ဆိုင်းပေးခြင်း (DACA)</p>	<p>Dream အက်ဥပဒေကို ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြခဲ့ပြီး DACA ကို အဆုံးသတ်ရန်နှင့် အထောက်အထားမရှိသော လူငယ်များကို ပြည်တွင်းမှ နှင်ထုတ်ရန်အတွက် Trump အစိုးရနှင့်အတူ ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်ခဲ့သည်။^{xii}</p>	<p>ယာယီနေထိုင်ခွင့်အက်ဥပဒေ (Dream Act) ကို ထောက်ခံအားပေး၍ DACA ကို ထိန်းသိမ်းရန်နှင့် ၎င်းတို့၏မိသားစုများကို ကာကွယ်ပေးရန်အတွက် Joe Biden ကို ကူညီပေးမည်ဖြစ်သည်။</p>
<p>အဆင့်သတ်မှတ်ချက်</p>	<p>ဒုက္ခသည်များကို အစွန်းရောက်ဆန့်ကျင်သူ</p>	<p>ဒုက္ခသည်များကို ထောက်ခံလိုလားသော ခေါင်းဆောင်</p>

ဒုတိယသမ္မတနေရာအတွက် Biden နှင့်အတူ တွဲဖက်၍ အရွေးခံသူ၊ Kamala Harris သည်လည်း ဒုက္ခသည်များအတွက် ချန်ပီယံတစ်ဦးဖြစ်ပါသည်။ Harris သည် အိန္ဒိယနှင့် ဂျမေကာတို့မှ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူတို့၏ သမီးဖြစ်ပြီး ကယ်လီဖိုးနီးယားရှေ့နေချုပ်အနေဖြင့်ရော အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအထက်လွှတ်တော်အမတ်အနေဖြင့်ပါ သူမကိုယ်တိုင်နှင့် သူမရုံးခန်းကို ဒုက္ခသည်များအတွက် ဖြစ်စေရန် မယုံကြည်နိုင်လောက်အောင် လုပ်ဆောင်လျက်ရှိပါသည်။ Harris သည် ဒုက္ခသည်ထောက်ခံမှု လူထုဆန္ဒပြပွဲများ၊ လူထုစည်းဝေးပွဲများနှင့် ဆုတောင်းပွဲများတွင် ရောက်လာတတ်ပြီး ဒုက္ခသည်များ၊ နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသူများ၊ အခြားသော ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများနှင့်အတူ ယှဉ်တွဲ၍ မည်သို့အကောင်းဆုံး ထောက်ခံအားပေးမည်ကို ရှာဖွေရန် ထိုသူတို့နှင့် လူကိုယ်တိုင်တွေ့ဆုံခဲ့သည်။ သူမသည် ဒုက္ခသည်ထောက်ခံအားပေးမှု ဥပဒေပြုရေးအချက်ငါးချက်ကိုလည်း ပူးတွဲအဆိုပြုတင်သွင်းခဲ့ပြီး ဒုက္ခသည်ထောက်ခံအားပေးမှုစာလွှာများစွာကို လက်မှတ်ရေးထိုးပေးခဲ့သည်။ သူမရေးသားသည့်အထဲမှ တစ်စောင်သည် အခြားအထက်လွှတ်တော်အမတ်များအား Trump ၏ ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေး လျှော့ချမှုများကို ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်လက်မှတ်ရေးထိုးရန် တွန်းအားဖြစ်စေခဲ့သည်။^{xiii} Harris သည် နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့်တောင်းခံသော ကလေးများနှင့် အရွယ်ရောက်ပြီးသူများအား ဥပဒေရေးရာဝန်ဆောင်မှုများပေးနိုင်ရန် ဥပဒေပြုရေးကိုလည်း ရေးသားခဲ့ပါသည်။^{xiii} Harris သည် Trump ၏ မူစလင်၊ အာဖရိကန်၊ ဒုက္ခသည်၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှုနှင့် နိုင်ငံရေးခိုလှုံခွင့် ပိတ်ပင်တားမြစ်မှုများကို အခိုင်အမာ တက်ကြွစွာ ဆန့်ကျင်ကန့်ကွက်သူတစ်ဦးဖြစ်ပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသည် ညှင်းပန်းနှိပ်စက်မှုမှ ထွက်ပြေးလာသူများကို ကြိုဆိုလက်ခံရန် ကြီးမားသည့်တာဝန်ရှိကြောင်းဖော်ပြ၍ ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေးကို မြှင့်တင်လုပ်ဆောင်ရန် တောင်းဆိုထားပါသည်။^{xiv}

ဆန့်ကျင်ဘက်အားဖြင့် Trump ၏ ဒုတိယသမ္မတ Mike Pence တွင် ဒုက္ခသည်များနှင့်ပတ်သက်၍ အရှက်ရဖွယ်မှတ်တမ်းတစ်ခုရှိပါသည်။ Pence သည် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်အနေဖြင့် အင်ဒီယားနားတွင် ဆီးရီးယားဒုက္ခသည်များ ပြန်လည်နေရာချထားမှုမပြုရေး စီရင်ဆုံးဖြတ်ခွင့်အမိန့်တစ်ခုကို လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့သည်။ ဤသည်မှာ "အမျိုးသားမူလဗီဇွဲခြားဆက်ဆံရေးကို သိသာထင်ရှားစွာ ဖွဲ့စည်းပြင်ဆင်(ထား)ခြင်း" ဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထောင်စုအစိုးရတရားသူကြီးတစ်ဦးမှ စီရင်ချက်ချခဲ့ပါသည်။^{xv} Trump / Pence အစိုးရသည် ဒုက္ခသည်ပြန်လည်နေရာချထားရေး အစီအစဉ်ကို ဖျက်ဆီးခဲ့ပြီး ဒုက္ခသည်များအပေါ်ဆိုးကျိုးဖြစ်စေခဲ့သည့် မူဝါဒများနှင့် လူမျိုးရေးခွဲခြားသူများနှင့် အစ္စလာမ်မုန်းတီးရေး စည်းရုံးလှုံ့ဆော်မှုများကို ထောက်ခံအားပေးခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒုက္ခသည်များ၊ မူစလင်များနှင့် အိမ်နီးချင်းရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများအား ဆန့်ကျင်မုန်းတီးရေး အမှုအခင်းများ ပိုမိုဖြစ်ပေါ်စေခဲ့ပါသည်။ ဘာသာရေးအရ ညှင်းပန်းနှိပ်စက်ခံရမှုမှ ထွက်ပြေးလာသူများကို စောင့်ရှောက်မှုပေးရန် တောင်းဆိုထားသော်လည်း Pence သည် Trump ၏ ဒုက္ခသည်ဝင်ရောက်ခွင့် လျှော့ချမှုကို အပြည့်အဝထောက်ခံအားပေးခဲ့သည်။ Trump / Pence အစိုးရလက်အောက်တွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၌ ပြန်လည်နေရာချထားပေးမည့် ဘာသာရေးလူနည်းစုပမာဏမှာ မကြုံစဖူး အနည်းဆုံးအထိ ဖြစ်သွားခဲ့သည်။ ဒုတိယသမ္မတအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော Harris သည် Pence ၏ ဒုက္ခသည်ဆန့်ကျင်ရေးရပ်တည်ချက်အတွက် အားကောင်းသော ငြင်းဆန်မှုတစ်ခုဖြစ်နိုင်ပါသည်။ သူမနှင့် Biden သည် လာမည့်ရွေးကောက်ပွဲတွင် ဒုက္ခသည်ထောက်ခံသော မဲဆန္ဒရှင်တိုင်း၏ ထောက်ခံအားပေးမှုနှင့် ထိုက်တန်ပါသည်။

ထိုအကြောင်းများကြောင့် Voice for Refuge သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုသမ္မတနေရာအတွက် Joe Biden နှင့် ဒုတိယသမ္မတနေရာအတွက် Kamala Harris ကို ဂုဏ်ယူစွာဖြင့် ထောက်ခံအားပေးပါသည်။ ယခုနိုင်ငံဘာလတွင် ကျင်းပမည့် သမ္မတရွေးကောက်ပွဲသည် ဒုက္ခသည်များ၊ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူများနှင့် လူမည်း၊ ဌာနေတိုင်းရင်းသားနှင့် အသားအရောင်ရင့်သူများ (BIPOC) အပါအဝင် ဖယ်ကြည့်ခံရသော အဖွဲ့အစည်းများစွာအတွက် အရေးပါလှပါသည်။ Biden / Harris ရွေးကောက်ခံနှစ်ဦးသည် ဖယ်ရှားခံရသူများ၏ ဘဝကို ဂရုစိုက်ပြီး အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအား ပြည်တွင်းပြည်ပတွင် ကျင့်ဝတ်သိက္ခာရှိရှိ ဦးဆောင်မှုပြုသည်ကို မြင်လိုသော မဲဆန္ဒရှင်များအတွက် ပြတ်သားသည့် ရွေးချယ်ဆုံးဖြတ်မှုပင်ဖြစ်ပါသည်။ ဒုက္ခသည်ကာကွယ်ပေးရေးသည် ကိုယ်ကျင့်တရားနှင့် တန်ဖိုးတို့အတွက် အရေးပါသောအချက်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့မှ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူတိုင်းကို - ယခုရွေးကောက်ပွဲ Biden / Harris ရွေးကောက်ခံနှစ်ဦးအတွက် မေးလ်ဖြင့်ဖြစ်စေ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ - ဆန္ဒမဲပေးရန် တိုက်တွန်းပါသည်။ စောနိုင်သမျှစောအောင် မဲဆန္ဒရှင်မှတ်ပုံတင်ပြီး မဲပေးကြပါ။ မဲပေးခြင်းဆိုင်ရာ သတင်းရင်းမြစ်များကို [ဤနေရာ](#) တွင် ကြည့်နိုင်ပါသည်။ ဒုက္ခသည်များ၏အနာဂတ်—နှင့် ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံ၏ တန်ဖိုးသည်—အနိုင်အရှုံးပေါ်တော့မည်ဖြစ်သည်။

S.643 - Refugee Act of 1979. congress.gov, <<https://www.congress.gov/bill/96th-congress/senate-bill/643/cosponsors?searchResultViewType=expanded>>.

Joe Biden, My Statement on World Refugee Day. Medium, 06/20/2020. <<https://medium.com/@JoeBiden/my-statement-on-world-refugee-day-fddb4abddfd5>>.

The Biden Plan for Securing Our Values as a Nation of Immigrants. Biden for President, 2020. <<https://joebiden.com/immigration/>>.

Dahlia Lithwick, How Biden Plans to Undo Trump's Nativist Agenda. The Slate Group, 06/29/2020. <<https://slate.com/news-and-politics/2020/06/biden-refugee-plan.html>>.

Barack Obama, Presidential Determination -- Refugee Admissions for Fiscal Year 2017. The White House, 09/28/2016. <<https://obamawhitehouse.archives.gov/the-press-office/2016/09/28/presidential-determination-refugee-admissions-fiscal-year-2017>>.

vi "U.S. Annual Refugee Resettlement Ceilings and Number of Refugees Admitted, 1980-Present." The Migration Policy Institute. <<https://www.migrationpolicy.org/programs/data-hub/charts/us-annual-refugee-resettlement-ceilings-and-number-refugees-admitted-united>>.

vii "The Biden Plan for Securing Our Values as a National of Immigrants." <<https://joebiden.com/immigration/>>.

viii Timeline of the Muslim Ban. ACLU. <<https://www.aclu-wa.org/pages/timeline-muslim-ban>>.

ix "Biden pledges to end Trump's 'Muslim ban' on his first day in office." <<https://www.cnn.com/2020/07/20/biden-pledges-to-end-trumps-muslim-ban-on-his-first-day-in-office.html>>.

x "Deaths at Adult Detention Centers." <<https://www.aila.org/infonet/deaths-at-adult-detention-centers>>.

xi "Whistleblower Alleges 'Medical Neglect,' Questionable Hysterectomies Of ICE Detainees." <<https://www.npr.org/2020/09/16/913398383/whistleblower-alleges-medical-neglect-questionable-hysterectomies-of-ice-detainees>>.

xii "Judge Blocks Trump's Executive Order Allowing Local Officials To Reject Refugees." <<https://www.npr.org/2020/01/15/796658527/judge-blocks-trumps-executive-order-allowing-local-officials-to-reject-refugees>>.

xiii Donald Trump, Twitter, Inc., 10/29/2018. <<https://twitter.com/realdonaldtrump/status/1010900865602019329?lang=en>>.

xiv Joe Biden, "My Statement on World Refugee Day." <<https://medium.com/@JoeBiden/my-statement-on-world-refugee-day-fddb4abddfd5>>.

xv "Closed Doors." World Relief and Open Doors. <https://worldrelief.org/content/uploads/2020/07/Closed-Doors-Report_Final.pdf>.

xvi "FINAL Jud Letter on Refugee PD." <<https://www.leahy.senate.gov/imo/media/doc/11.06.19%20FINAL%20Jud%20Letter%20on%20Refugee%20PD.PDF>>.

xvii "Sen. Kamala Harris visits troops, refugee camp in Middle East" <<https://abc7.com/politics/sen-kamala-harris-visits-troops-refugee-camp-in-middle-east/1885500/>>.

xviii Stephen Rodrick, Mike Pence's Refugee Problem. Rolling Stone, 01/25/2017. <<https://www.rollingstone.com/politics/politics-features/mike-pences-refugee-problem-124345/>>.

xix Voice for Refuge Scorecards: Kamala Harris. <<https://www.voiceforrefuge.org/senate-scorecards/kamala-harris/>>.

xx Jeff Stein, Kamala Harris's immigration gamble. Vox Media, 09/01/2017. <<https://www.vox.com/policy-and-politics/2017/11/1/16554958/kamala-harris-immigration-california>>.

xxi House Vote 625 - Approves DREAM Act. Pro Publica, 12/08/2010. <<https://projects.propublica.org/represent/votes/111/house/2/625>>.

xxii "FINAL Jud Letter on Refugee PD." <<https://www.leahy.senate.gov/imo/media/doc/11.06.19%20FINAL%20Jud%20Letter%20on%20Refugee%20PD.PDF>>.

xxiii Jeff Stein, Kamala Harris's immigration gamble. Vox Media, 09/01/2017. <<https://www.vox.com/policy-and-politics/2017/11/1/16554958/kamala-harris-immigration-california>>.

xxiv Harris et al, Harris, Feinstein, Colleagues Call for a National Commitment to Refugee Resettlement on Third Anniversary of Trump's Travel Ban. U.S. Senator Kamala Harris, 01/28/2020. <<https://www.harris.senate.gov/news/press-releases/harris-feinstein-colleagues-call-for-a-national-commitment-to-refugee-resettlement-on-third-anniversary-of-trumps-travel-ban>>.

xxv Stephen Rodrick, Mike Pence's Refugee Problem. Rolling Stone, 01/25/2017. <<https://www.rollingstone.com/politics/politics-features/mike-pences-refugee-problem-124345/>>.